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以My Friend为题，写一篇短文：
I have a good friend. Her name is May. She is 12 years old. Her telephone number is 87634966. Her birthday is March 5th. She is good at English and Chiese. She often plays the piano. She likes reading books and listening to the music. Her hobbies are reading and listening to music. She is a nice girl. We often help each other. We are good friends.
我有一个好朋友。她的名字叫梅。她12岁。她的电话号码是87634*** 。她的生日是3月5日。她擅长英语和汉语。她经常弹钢琴。她喜欢看书和听音乐。她的爱好是读书和听音乐。她是一个好女孩。我们经常互相帮忙。我们是好朋友。
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Hello! I\'m Cherry. I\'m so happy, because I have my own room now. It\'s small but nice.
Look! There is a bed, a desk, a closet and a shelf. There are two end tables near the bed.
The computer is on the desk.
The trash bin is behind the door. I can sing and dance in my room.
And I can read books in it . I like my new room very much! Do you like my room?
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根据所给的四幅图画，以“Mikes Test Paper”为题，按顺序写一篇不少于80字的短文。资料必须贴合题意。
迈克英语学得不好。昨日，参加了英语考试。他又没考及格。他不敢告诉他妈妈他得了低分。在他回家的路上，天下起了大雨。于是他有了个主意。为什么不把卷子当伞用呢?他就把卷子顶在头上开始往家跑。当他到家时，卷子全湿了，几乎被雨淋成了碎片。当他妈妈问他分数时，迈克尴尬地笑了笑，把试卷递给妈妈看。
Mike is bad at English. Yesterday， he had an English test. He failed again. He dared not tell his mother the low marks. On his way home， it rained heavily. So he got a good idea. Why not take the paper as an umbrella? He just put the paper on his head and began to run home. When he arrived home， the paper was all wet and almost torn to pieces by the rain.
When his mother asked about the marks， Mike showed the paper to his mother with an embarrassed smile.
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用英语介绍你的一日三餐：
Hello， everyone! I don’t like sports， but I like eating very much. I eat a lot food every day. For breakfast， I like milk， eggs and bread a lot . For lunch， I like French fries， chicken， hamburgers and apples. For dinnerr， I like fruits， vegetables and rice.
嗨，大家好！我不喜欢运动，但我很喜欢吃。我每一天吃很多食物。早餐，我十分喜欢牛奶，鸡蛋和面包。午餐，我喜欢薯条，鸡肉，汉堡包和苹果。对于晚餐，我喜欢水果，蔬菜和米饭。
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这就是我
This Is Me
My name is Li Xing， a boy in fourteen years old. I e from Dalian， Liaoning Province， which is a beautiful and energetic city. Every year， thousands of tourists visit there. There are three people in my family， my parents and I. My parents are doctors who work in a big hospital in my city. I have many interests. Swimming， reading and movie are my favorites， which bring color to my busy study life. In study， I am good at Chinese and English， while math is my weakness. I work very hard to improve it， but it doesn’t work very well. Besides， I am easygoing and likely to make friends with others. Friendship is an important part of my life.
我叫李兴，今年十四岁。我来自辽宁省大连市。这是一个美丽而又充满活力的城市。每年都有成千上万的游客来那里参观。我家共有三口人，父母和我。我的父母都是大医院的医生。我有很多爱好，其中游泳，阅读和电影是我最喜欢的。它们给我忙碌的学习生活带来了很多色彩。我擅长语文和英语，而数学则是我的弱项。尽管我很努力去提高它，可是并没有很大的作用。除此之外，我也是个外向的人，喜欢和别人做朋友。友情是我生活中重要的一部分。
这就是我，一个完完整整的我，一个不一样的我，一个地球上仅有的我，期望我给大家留下很好的印象哦。
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I have many friend,but my best friend is is a beautiful has big eyes and the eyes are black. She is taller than me. She study is very and other students like can go on well with everyone We often share happiness and like study and play with her. I think she is my real friend.
我有许多朋友，但我最好的朋友是Lily。她是个漂亮的女孩。她有双又大又黑的眼睛。她比我高。她的学习非常好。老师和其他同学都喜欢她.她可以和每个人都相处的很融洽。我们常常分享快乐和悲伤。我喜欢和她在一起学习与玩耍。我想她是我真正的朋友。
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I went to see my grandma today. She is 70 years old and was an English teacher before she got retired. She is a very kind lady and always helps me in my English whenever I am with her. I helped her to clean the windows because it would be too dangerous for her to reach high. My grandma was very happy and she cooked me very nice lunch. I love my grandma.
我今天去看奶奶了。奶奶七十岁退休前是个英语教师。她是个很好的女士 并且每当我和她在一起的时候都帮助我的英语。我帮她擦玻璃，英文登高对她来说太危险。我奶奶非常高兴还给我做了很好的午餐。我爱我的奶奶。
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When I was in primary school， my mother sent me to learn ballet， like other mothers， she hoped me to act like a princess， but I was not interested in dancing， so I quit the class. Later my mother tried to send me to learn singing， but I had no talent in it. When my mother’s friends were talking， they were so proud of their children， because they had the talent in dancing and singing. I felt a little loss， I must find my own talent and learn some skills.
I found I was very interested in painting， now I have learned it for four years， my teacher speak highly of me.
在我上小学的时候，我妈妈送我去学习芭蕾舞，像其他母亲一样，她期望我像一个公主，可是我对跳舞不感兴趣，所以我后面旷课了。之后母亲试图送我去学习唱歌，但我没有天赋。我妈妈的朋友们在交谈时，他们为自我的孩子感到骄傲，因为他们在跳舞和唱歌上有天赋。我感到有点失落，我必须找到自我的天赋和学习一些技能。我发现我对绘画很感兴趣，此刻我已经学了四年，我的教师也高度赞扬了我。
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寒假计划
Plan for Winter Holiday
The winter holiday is ing. I expect it very much， because the Spring Festival is the most important event in the holiday. First， I will relax myself. This term I work very hard， so during the holiday， I want to have fun. My families will go back to the hometown. We will get together to celebrate the Spring Festival. I like families getting together and organizing various activities. It’s funny and warm. Of course， study can’t be ignored. After the festival， I will spend some time on my study. There will be exercises for the holiday. And I will do some reviews for next term. Math is my weakness， so I must work hard to improve it. This is my plan for winter holiday.
寒假即将来临。我很期待它的到来，因为春节是这个假期最重要的节日。首先，我会放松一下自我。这个学期我学习很努力，所以假期期间我想玩玩。我的家人会回老家过节，我们将一齐庆祝春节。我喜欢家人团聚在一齐组织各种各样的活动，趣味而又温暖。当然，学习也是不容忽视的。春节过后，我会花些时光在学习上。我会完成一些寒假作业然后预习一些下学期的资料。数学是我的弱项，所以我必须努力提高它。这就是我的寒假计划。
上头就是我的寒假计划，期望同学们对自我的每一件事都有个自我的计划，一切都安排好，合理的安排自我的时光哦。
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保护眼睛
Protect Our Eyes
Nowadays， there are more and more students being short-sighted. Some students get short-sightedness when they are little. There are fifteen students wearing glasses in my class. Being short-sighted is mon among students， even in primary school. That is too serious. Therefore， we should protect our eyes carefully. When we are reading and writing， we should keep a standard posture. Besides， we should not watch TV or play puter for too long. They are bad for our eyes. And， we should do eyes exercises regularly. A good rest is also important to our eyes. In all， eyes are the windows of our mind. We should keep it healthy.
此刻，越来越多的学生近视了。有些学生在很小的时候就近视了。我们班上有十五个学生戴眼镜。近视在学生中变得很普遍，甚至是在小学。这种情景很严重。所以，我们应当好好保护眼睛。当我们读书写字的时候，我们应当坚持正确的`姿势。此外，不要长时光看电视或玩电脑，对我们的眼睛不好。并且，我们应当有规律的做眼保健操。好的睡眠对我们的眼睛也很重要。总之，眼睛是我们心里的窗口，我们应当坚持它健康。
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The world we live in is being more and more intolerable because of environmental destruction. Bird flu and Sars are two typical examples that environmental destruction may threaten our life. Besides， forest destruction ， water and air pollution result in decrease of planting land and unpleasant weather.
Serious as the problem seems， we can e up with some measures to deal with it. First of all， the authorities should adopt the policy of ^v^sustainable development^v^， and laws concerning environmental protection should be put into effect and enforced strictly just as our government has been doing.
What\' s more， every citizen should realize the seriousness of the problem and make concerted efforts to protect our environment. In addition， planting trees helps improve and beautify the environment.
我们生活的世界正变得越来越难以忍受，因为对环境的破坏. 禽流感和SARS的是两个典型的`例子，对环境的破坏，可能危及自我的生命. 此外，森林破坏，水和空气污染导致减少种植业土地及不愉快的天气.
严重的问题，看来，我们能够得出一些措施来对付它. 首先，当局应当采取的政策是^v^可持续发展^v^ ， 法律和有关环保工作应当要付诸实施，执法不严，正如我国政府一向在做的事.
何况， 每个公民都应当明白问题的严重性，并共同努力，为保护我们的环境. 此外，植树有利于改善和美化环境.
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My favourate animal is tiger，because tiger is very strong and powerful，it is the king of the looks handsome as well， the skin has two corlors:yellow and black，and they are both my favourate colors. I like tiger，and the year 20_ is just the Chinese tiger hope all the people will keep healthy，just like tiger.
我最喜欢的动物是老虎，因为老虎很强壮和威武，它是丛林之王.老虎看起来很帅气，它的皮毛有两种颜色：黄色和黑色，都是我最喜欢的颜色. 我喜欢老虎，并且20_年刚好是中国的虎年，我期望所有人都能健康，就像老虎那样.
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Look , I have a nice room . Come and have a look . It’s small and nice . There is a big bed , a small desk , a shelf and a closet . The bed is near the desk . There is a shelf near the closet too . Many good books are in the shelf . I like the books very much . Oh , yes , There is a big board on the wall . I often write and draw pictures on the board .
Oh , My bedroom is too beautiful . I like it very much . Do you like my bedroom? Can you tell me about your beroom , please ?
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An unforgetable experience
Last week， I came across a stray dog when I was taking a walk in my neighborhood. It was a cold day， and there was nobody around. I stopped and he looked at me helplessly. “What a poor dog!” I thought. Then I decided to bring him home. When we got back home， I gave him some food and drinks and played with him， but it seemed that he was a little sad. I knew he was missing his owner. What could I do? I came up with an idea. Then I put up a ‘Dog-Found-Notice’ at the gate of our neighborhood with the help of Dad. A few days later， the owner of the dog came to my house. I was very happy to see the little dog go home with his owner， and I feel proud that I was able to give others a helping hand.
上周当我在社区散步时遇到了一只流浪狗，天气很冷，周围没有人.我停了下来，他无助地望着我.我想“多么可怜的狗呀!”然后我决定把他带回家.当我们回到家，我喂给他吃的，给他喝的，并和他一齐玩耍.但他似乎有点悲伤.我明白他在想念他的主人.我该怎样做?我想到了个注意.然后我在父亲的帮忙下在小区门口贴了个寻狗启示.几天后，狗的主人来到我家，我十分高兴看到小狗随主人回了家.给他人帮忙我感到很自豪.
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第一次坐飞机
My First Experience of Plane
Today I was very excited， because I traveled plane for the first time. My parents and I traveled toBeijingtoday. When the plane took off， I felt it was shaking. But I was not nervous because of excitement. After a while， it stopped shaking and flied higher. I could see the buildings on the ground. They became smaller and smaller. And finally， I couldn\'t see them anymore. Through the window， I could see the blue sky. It was very clear. Clouds were under the plane. They looked so different from the ground. It was amazing. I like the view very much. It took only two hours to get toBeijing. TheBeijingairport is very large and wonderful. There are many planes and people. I think my trip will be funny.
今日我很兴奋，因为我第一次坐飞机去旅游。今日父母和我去北京旅游。飞机起飞的时候，我感到它在摇晃。可是由于兴奋，我并没有觉得紧张。过了一会，飞机停止摇晃并且飞得更高了。我能够看到地上的建筑，它们越来越小，最终就再也看不到了。透过窗户，我能够看到蓝蓝的天空，很清澈。云朵在飞机下头，它们和地上看上去很不一样，那么惊奇。我很喜欢这风景。到北京花了我们两个小时。北京机场很大很壮观，飞机和人都很多。我觉得我的旅途必须会很趣味的。
经过上头我对第一次坐飞机的经历介绍，相信大家都很想坐飞机吧，相信大家必须会有机会的哦。
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My family
I love my family， because I have a happy father is an English teacher. His name is Jacky. He is likes playing basketball. What’s my mother job? Is she a teacher? Yes， you’re right! My mother is very kind and nice， she is thirty-seven. My mother is always laborious work. I love my parents!On Saturday and Sunday， I often go to the library and play the piano， My father go to play basketball. Sometimes， we watch TV and listen to music at love my family. Because I’m very happy to live with my parents together!
我的家庭
我爱我的家庭，因为我有一个欢乐的家庭.
我的爸爸是一名英语教师，他的名字叫Jacky.他今年38岁.他十分喜欢打篮球.我的妈妈是赶什么呢?她是一名教师吗?是的.你说对了!我的妈妈是一个很亲切、友善的人，她今年37岁.我妈妈总是勤劳的干活.我爱我的父母.在星期六和星期天里，我经常去图书馆和弹钢琴.我爸爸去打篮球.有时侯，我们都在家看电视和听音乐.我爱我家.因为我和爸爸妈妈一齐生活得很开心!
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The thermometer had dropped to 18 degrees below zero, but still chose to sleep in the porch as usual.
In the evening, the most familiar sight to me would be stars in the sky.
Though they were a mere sprinkle of twinkling dots, yet I had become so accustomed to them that their occasional absence would bring me loneliness and ennui.
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Do you know what kind of animal I like most? It’s monkey. Monkey is a kind of lovely animal.
Many people like monkeys very much. Generally， monkey has small body covered with fur. Some kinds of monkeys have two big eyes and ears and a long tail. I can see them on TV or the zoo. Every time I go to the zoo， I will go to see them. Monkeys often stay in trees and jump between them. They are so lively and favorable. When they are happy， they will act for visitors. It’s very funny.
你明白我最喜欢的动物是什么吗？是猴子。这是一种十分可爱的动物，很多人都十分喜欢它们。一般来说，童子的身子比较小，身上长满了毛。其中的一些种类有两只大眼睛、大耳朵和一条长尾巴。我能够在电视上或动物园里看见它们。每次我去动物园，我都会去看猴子。它们常常待在树上，在树木之间跳来跳去，十分活泼，讨人喜欢。它们高兴的时候，还会异常表演给游客看，十分好玩。
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This is my room. It\'s a nice room.
There is a window in the wall, and a bed next to the window. My desk is between my bookcase and my bed. There are a lot of books in the bookcase. A lamp is on the desk. There are some pictures on the wall. My backpack is on my chair. There are some books and a pencil case in my backpack. A football is under my bed.
I often clean it.
I like my room very much
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My best friend and I get along with each other quite well. But we are so different. He is funnier, more outgoing than I am and im more serious. He is more athletic and likes to play all kinds of sports but I am smarter on study. My friend is wilder than me and I am calmer. He is tall, thin, strong,with short hair, And sometimes he is very careless and lazy. On the other hands, I am short, fat, weak, with shorthair. He is very helpful because I am very lazy and dont want to do any sports. And I will help him with his study.
I think our friendship will last forever.
我和我最好的朋友相处的非常好，但是我们却各有不同。他比我更有趣，更外向，而我很严肃。他是运动型的，各种体育运动都很喜欢，而我更擅长于学习。
我的朋友相对狂野而我相对沉静。他又高又瘦，但是很结实，留着短发。一些时候他马虎又懒散。与他相比，我显得矮胖，而虚弱。我也是短头发。他很乐于助人，因为我很懒不想做仍和运动。我会在学习上帮助他。我希望我们的友谊能够持续到永远。
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假设你是李枚，下头的照片是你的全家福，请你写一篇文章介绍你的家庭：
Hello，everyone! I\'m Li Mei. Look! This is my family photo. This is my grandmother. She is 58. This is my father. He is a teacher. He is 36，and my mother is 36，too. Who’s that boy? Oh， he is my brother. He is 13 and I am 12. My brother and I are students.
大家好！我是李梅。看！这是我的全家福。这是我的祖母。她58岁。这是我的父亲。他是一名教师。他36岁，我的母亲也是36岁。那个男孩是谁？哦，他是我哥哥。他13岁，我12岁。我的哥哥和我都是学生。
假设这是TOM的房间，请你用80词左右介绍他的房间：
Look! This is Tom’s room. His photos are on the wall. His T-shirt is on the bed. His baseball bat is behind the dresser. The keys are in the drawer. The puter is on the desk. Where is Tom’s baseball? Oh， It’s under the bed. What is on the floor? They are Tom’s shoes， socks and puter games. What do you think of Tom’s room?
瞧！这是汤姆的房间。他的照片挂在墙上。他的T恤在床上。他的棒球棒在梳妆台后面。钥匙在抽屉里。计算机在书桌上。汤姆的棒球在哪里？哦，在床底下。地板上是什么？它们是汤姆的鞋子、袜子和电脑游戏。你觉得汤姆的房间怎样样？
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I have a very good English classmates and I all like her very is very friendly to all like to have English classes very much.
She is tall and looks like a middle school has big eyes，a small nose，a small mouth and long black trousers.
Her name is Wang often call her Miss teaches English very class ，she looks like our elder sister .She often helps us to solve class，she looks like our often play games together.
This is my English love her and I love to study English， believe my English will be better and better.
我有一个很好的英语教师。我和我的同学们都十分喜欢她。她对我们很友好。我们都很喜欢上英语课。
她又高又漂亮。她看起来像一个中学的学生。她有大眼睛，小鼻子，小嘴巴和长黑裤子。
她的名字叫王宿州农村。我们通常叫她王教师。她教英语很好。在课堂上，她看起来像我们的姐姐。她经常帮忙我们解决问题。下课后，她看起来像我们的朋友。我们经常在一齐玩游戏。
这是我的英语教师。我爱她，我爱学英语，太。我相信我的英语会越来越好。
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I have my own room. It is big and nice. There is a bed, a desk and a shelf. The doll is on the bad. The lamp is on the desk. The books are on the shelf. The trash bin is behind the door. The clothes are in the closet. There is a air-conditioner over the closet. Look! There are many pictures on the wall. I love my room very much.
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I have a house. It is big and new. There are eight rooms in it. They are a living-room,a kitchen,three bedroom,one study and two bathrooms.
I watch TV in the living-room. I do my homework in the study.
I have dinner in the kitchen. This is my house. I like it is to zoo with my best friend.
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My room is very simple but warm.
My room’scolor is white. At first, I think it is too drap, but now think it iscomfortable for not too much color. There is a small bed, a desk, a bookshelf anda wardrobe in the room. It is very simple, right? But on the bed there are alot of lovely dolls on my bed. There are teddy bear, Mickey Mouse, dolls and soon. I love the most is the bookshelf. On the shelf, there are different kindsof books. All of them are my favorite. Seeing the lovely dolls and wonderfulbooks, I can have good dreams every night.
I love my room.
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My home is small, but I have a room of my own, which has my favorite things and a lot of small secrets. I can play games, read books, sing, and do what I want to do. Ha-ha.
Standing in the doorway, I will see the bed of plush toys, a Beaming with Joy, greatly Tactic Haibao near the bear, I love them, I have a very handsome photo on the bed. On the left is a small bookcase, bookcase is my father and the book, car model, toys, egg carving works...Next to it was a showcase with a toy that I was eating Kentucky when I was a child, and Kentucky, my mouth water was flowing out. There were a lot of car magazines that Dad often bought behind. I turned around to see a wardrobe and a new guitar. In my mind, it was my good friend.
What I like most is my bookcase. Here is my treasure house of knowledge. I can read it too. I can put many books in this small bookcase. There are all kinds of books, such as knowledge, comic, and fairy tales. I like to watch humorous comics, like ^v^ah AI^v^, and this book will bring me happiness when I\'m not happy. And my favorite toy is a helicopter. If I want to open outside, I pull the take-off rod, and the helicopter flies up quickly. I let it go east, and go east, and let it go west and West. I really want to fly with the airplane in the sky, so happy.
This is my room, very well! Come to my home and play!
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以My English Teacher为题，写一篇短文：
Miss Wang is my English teacher. She looks very young. She\'s about thirty years old， and she wears glasses. She\'s funny . But she is strict with us. She wants us to study hard. Her lessons are interesting. We are very happy in her class and we all like her lessons. She is a good teacher， and we all like her.
王教师是我的英语教师。她看起来很年轻。她大约三十岁，她戴眼镜。她很趣味。可是，她严格要求我们。她要我们努力学习，她的课很有意思。在她的课上，我们十分欢乐，我们都喜欢她的课。她是一位好教师，我们都喜欢她。
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Get up early today is very hot, hot feeling uncomfortable. Breakfast mother let me accompany her to go shopping and I didn\'t go.
Because it is too hot, move feeling on the finger to sweat.
The city library to read a book this afternoon. Because the library have air conditioning can blow, but also more than books at home too. Conveniently checked total solar eclipse was visible material.
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Man and His Environment
Throughout history man has changed his physical environment in order to improve his way of life. With the tools of technology he has altered many physical features of the earth. He has transformed woodlands and prairies into farms and made lakes and reserviors out of rivers for irrigation purposes or hydroelectric power. Man has also modified the face of the earth by draining marshes and cutting through mountains to build roads and railways.
However， man\'s changes to the physical environment have not always had beneficial results. Today， pollution of the air and water is an increasing danger to the health of the planet. Each day thousands of tons of gases e out of the exhausts of motor vehicles. Smoke from factories pollutes the air of industrialized areas and the surrounding areas of the countryside. The pollution of water is equally harmful. The whole ecological balance of the sea is being changed and industrial wastes have already made many rivers lifeless.
Now environmental protection is more pressing than ever before. As we know， massive destruction of environment has brought about negative effects and even poses a great threat to man\'s existence. Indifference to these problems will mean mitting suicide. Therefore， effective measures should be taken and laws passed to conserve environment. Otherwise，man is certain to suffer from the serious consequences caused by this lack of care for his living surroundings.
人和环境
人类有史以来不断改变自然环境，以改善自我的生活方式。人类借助技术工具改变了地球的许多自然特征。他将林地和草原改造成为农田，使江河变成湖泊和水库，用于灌溉或用于水力发电。人类还经过给沼泽地排水、凿石劈山、修建公路和铁路等方式，改变了地球的面貌。
然而，人类改变自然环境并不总是带来有益的结果。今日，空气和水的污染给地球的健康造成越来越严重的危害。每一天机动车辆的排气管排出成千上万吨废气。工厂释放的烟雾污染了工业区和周围乡村的空气。水污染同样有害，海洋的整个生态平衡正在受到破坏，工业废水已使许多河流的生物死亡。
此刻，环境保护比以往任何时候都更为紧迫。我们明白，对环境的大规模破坏已经带来负面影响，甚至严重威胁到人类的生存。对这些问题漠不关心将意味着自我毁灭。所以，应采取有效措施并经过法律来保护环境。不然的话，人类势必遭受因其不关心生存环境而引起的严重后果之苦。
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以My Day为题写一篇英语短文：
I get up early at six every day. After doing some morning exercises， I read English for twenty minutes. At seven I have breakfast. After breakfast I take my schoolbag and go to school. Our class begins at eight， and we have four classes in the morning. After lunch at 12 o’clock， I take a short rest in the classroom. We have three more classes in the afternoon. After school at five ， I go back home. I often help my mother do some housework. Sometimes I watch TV. After dinner， I begin to do my homework. Then I take a shower. I go to bed at nine thirty.
我每一天早上六点起床。做了早操后，我读英语20分钟。七点吃早餐。早饭后，我带上我的书包去上学。我们的课在八点开始，早上我们上4节课。12点吃完午饭后，我在教室里稍微休息一下。午时，我们还有3节课。5点放学后，我回家。我经常帮我的妈妈做一些家务。有时候我看电视。晚饭后，我开始做我的作业。然后我淋浴。我九点半上床睡觉。
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Hello, my name is Linda. I have a nice bedroom. It is very big. My sister and I live there together. Want to hear what it is like? Guess. Guess what? My bedroom is not like your is a little window in the wall of the bedroom, it is very small. Every time my sister and I was going to bed, always want to have a look outside at night through the little window. My sister and I are very like this small window. Well, what else? Guess! There is a big bed, bunk bed into this. I usually sleep on the floor, my sister slept in the lower berth, it is very soft and comfortable. There is a big beautiful table, I and sister after school in the table above, write the homework.
There is a lamp on the table on the small table lamp, it is very cute, also very bright. And it is one of the most novel small table lamp also does not hurt the eyes, and bright. Oh, there is a delicate small alarm clock. It is very beautiful, always on time to call my sister and I get up to go to school, because with it, my sister and I have never been late for school. I love my bedroom. You? What does your bedroom look like?
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Summer is the second season of the year. When summer es， it is getting hot and sunny. The days are getting longer and the nights are getting shorter， for the sun gets up early and goes to bed late.
The world has bee a green world， green leaves on the trees， green grass by the river， green plants in the fields， and we can see beautiful flowers everywhere. Birds sing from morning till night.
Its so hot that all of the children go swimming in rivers or lakes， and the old people sit under big trees to enjoy the cool air， but the farmers are still busy working in the fields.
夏天是一年的.第二个季节。当夏天到来时，天气炎热，阳光灿烂。白天长了，夜晚短了，因为太阳早早起床，很晚才入睡。
世界变成一片绿色的世界-树上的绿叶，河边的绿草，田野上绿色的植物，并且到处能够看到美丽的鲜花。鸟儿从早到晚唱歌。
天气这样炎热，所有的孩子都到河里、湖里游泳;老人坐在大树下纳凉，可是农民们孩子地里忙碌着!
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Today my aunt took me to Happy Land. I played many games. And I had fun. I also saw many animals.
There are bears, birds, parrots, rabbits and monkeys. We ate ice cream and lots of fruit. The food was very delious.
I like going skating very much.
We went home at two o\'clock. And I was tired.
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We all have our homes, some homes may be larger, probably smaller, and some at home, some of the possible ugly, probably prettier. My family is no exception Oh！Here, let me introduce yourself！My home, although small, very small, but my family is very nice, at first glance, neat, people look very fortable.
Come into my house, first appeared in front of you is the living room, the living room is the center of a can pull shrink, brown table, at the table, three chairs, are Mom and Dad and my chair, and that in the southwest corner of a table, that is my position. In the living room wall, there is a very old painting, the painting is a bird on a branch of the scene. Left to go from the living room, is one of our room, where we usually watch TV, play puter ...... room northwest, is one of our puter, I find information tool. N the south, there is a TV, free when you can take a look at the news. Next to the TV is my homework place, where there is a multi—functional desk, you can put down a lot of books and stationery.
Go inside this room is our bedroom, with a bed, it was my mother just a place to sleep near the bed, there are a bed, it was my dad a place to sleep, the walls in the bedroom , he has painted a picture of my childhood, very beautiful. This is my home, you must feel it nice！
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The weather of today is very comfortable, though the weather forecast said it is cloudy, but just a little bit rain, very cool.
The weather forecast said it is cloudy, and friends about to play basketball, but unfortunately, in the rain can play.
Afternoon after the rain stopped to help my mother to buy food supermarket. Generally bad mood today.
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This is a picture of my bedroom .
It\'s not a big room , but it\'s nice . There are two windows and a door . my desk is beside the window . A football is under my chair . There is a little bed in the room, My bag is on the wall . Look , Anice pictur on the wall , Who is she ? Oh , She is me . Under the picture , Thisisa bookshelf ,on the bookshelf , We can see many books , Such as :English books , story books , comic books and newspaper .
This is my bedroom , I like it very much !
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When I got home, it was very dark. Why? There is no electric. Every year in Beijing, there is lack of electric to supply. Because there are a lot of factories.
And it is very cold in winter. So the government decided: supply electric to resident and the factories must stop working.
My house is in the manufacturing district. I was unlucky. It was very cold. So my father use the electric making machine to make electric. Oh! What a unlucky winter!
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I have my own big room.
There is a bed up and down in the room. There is a ladder to go to bed. This bed is a gift from my father and mother for the Spring Festival. Get out of bed on I love books, such as ^v^Pocket Monster^v^, ^v^Three Hundred Tang Poems^v^, ^v^a heart^v^ … … every night, I do a beautiful dream in bed, I love reading books, ^v^a heart^v^ this book, a total of 36 books, I have read in on the bed.
There is a desk in the room. There is a yellow fox table lamp on the table. There are two penholders, and the pen is filled with a variety of pen. The train the other knife I love most. Every night, I do my homework on this table.
There is a bookshelf in my room, the bookshelf is full of books, there is a box on the shelf, and there are two seals in the box. One is engraved with “ Liu Rui\'s collection of books ” an engraved “ Liu Rui has read ” Whenever I buy a new book, I need to print “ the seal of Liu Rui\'s collection ” whenever I read my own book, I will print “ Liu Rui has read &rdquo\'s seal and read it once. Now, “ Liu Rui\'s book ” the seal used much more frequently than “ Liu Rui had read ” the seal was used less, and the old dad had a lot of complaints.
The room is worth a lot of introduction, the next back! Dad made me cry!
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Yesterday was my birthday， so some of my classmates sent me presents. Mother prepared a tea party for me. I invited all of them to e and take part in tea party began at half past six. There were cold drinks and refreshments. We ate， talked and laughed. We felt that we were the happiest men in the passed quickly. In a twinkling， the clock on the wall struck nine. We could not but say “Good-bye” to one another.
昨日是我生日，所以有几位我的同班同学送我礼.母亲给我准备一个茶会.我邀请他们都前来参加.茶会午时六点半开始.有冷饮和点心.我们又吃又谈又笑.我们觉得是世界上最欢乐的人.时光过得很快.转瞬间，墙上的钟敲九点了.我们不得不互道再见.
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My room is very simple but warm. My room’s color is white. At first, I think it is too drap, but now think it is fortable for not too much color. There is a small bed, a desk, a bookshelf and a wardrobe in the room. It is very simple, right? But on the bed there are a lot of lovely dolls on my bed.
There are teddy bear, Mickey Mouse, dolls and so on. I love the most is the bookshelf. On the shelf, there are different kinds of books. All of them are my favorite. Seeing the lovely dolls and wonderful books, I can have good dreams every night. I love my room.
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